

KENYATAAN TAWARAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB)** dalam Kod Bidang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi melaksanakan kerja berikut:

BIL.	JENIS KERJA	KELAYAKAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP
1.	<p><u>No. Tender : TPM/T/4/2021</u></p> <p>CADANGAN PEMBANGUNAN KOMPLEK DRONE ZONE YANG MENGANDUNGI SEBUAH BANGUNAN PEJABAT DUA TINGKAT, SEBUAH RUMAH KELAB 1 ½ TINGKAT, HANGAR, BANGUNAN WORKSHOP, STRUKTUR TERTUTUP DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI ATAS SEBAHAGIAN LOT 5787 & 5788, MUKIM PETALING, KUALA LUMPUR UNTUK TECHNOLOGY PARK MALAYSIA CORPORATION SDN BHD</p> <p>*Wang kesungguhan adalah sebanyak RM10,000 dalam bentuk <i>Banker's Cheque/Bank Draft</i> atau <i>Bank Guarantee</i> kepada Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd dan akan dikembalikan.</p>	<p><u>CIDB</u> Sijil Pendaftaran Kontraktor (PPK) Gred G7, Kategori B Pengkhususan B04</p> <p>dan</p> <p>Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)</p>	RM500.00	<p>20 Oktober 2021 (Rabu) 10:00 pagi</p> <p>(Berkumpul di IBMS, depan pejabat Polis Bantuan TPM, Bangunan Enterprise 4)</p> <p>Nota: Lawatan Tapak adalah "WAJIB"</p>	<p>10 November 2021 (Rabu)</p> <p>12:00 tengahari</p>

Dokumen Tender boleh dibeli mulai **20hb Oktober 2021** di **Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd, Tingkat 5, Bangunan Enterprise 4, Technology Park Malaysia, Bukit Jalil, 57000 Kuala Lumpur (Tel: 03 - 8998 2020)**.

Bayaran Dokumen Tender boleh dibuat secara transaksi perbankan internet ke akaun **Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd (No. Akaun: 514299 116726 – Maybank Islamic Berhad)**. Untuk transaksi melalui akaun Maybank, kaedah Bill Payment boleh dilakukan dengan memilih "Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd" dari menu dan mengisi nombor rujukan Tender di ruang nota bayaran. Bayaran dokumen ini tidak dikembalikan.

Dokumen Tender akan dikeluarkan dan dijual secara *'softcopy thumb drive'* kepada kontraktor/wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk tujuan ini kontraktor/wakil kontraktor hendaklah mengemukakan **Perakuan Pendaftaran ASAL dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** Satu salinan sijil hendaklah diserahkan kepada pejabat jualan Tender.

Dokumen Tender yang lengkap hendaklah dimasukkan di dalam sampul surat bermeteri bertanda nama Tender ke dalam peti Tender di:

TECHNOLOGY PARK MALAYSIA CORPORATION SDN. BHD.
Tingkat 5, Bangunan Enterprise 4
Technology Park Malaysia
Bukit Jalil, 57000 Kuala Lumpur



**TECHNOLOGY PARK MALAYSIA
CORPORATION SDN BHD
(COMPANY NO.: 377141-T)**

Technology Park Malaysia Corporation Sdn Bhd tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.